
Sammanträde med Nye kommundelsråd 

Plats och tid: Nye Fiket 2021-04-27 

Närvarande: Kenneth Hedin, Thomas Thylen, Kjell Sandahl, Erik Hjärtfors, Pia Fälth 

1, Mötets öppnande 

Ordförande öppnar mötet 

2, Val av sekreterare 

Kenneth Hedin 

3, Val av protokolljusterare 

Kjell Sandahl valdes till justerare. 

4, Översiktsplanen 

Erik informerade om vad som har hänt med den sedan förra mötet. Ett förslag är att man har öppet 

en dag där de kan komma med sina synpunkter, eller informera personal på plats som sedan skriver 

ner informationen. Efter den 15 maj när Tegnell har haft ett nytt uttalande har ett telefonmöte och 
bestämmer om hur vi ska gå vidare. 

5, Lekplatser 

Erik informerade om vad som har kommit fram, och Farstorp ska gå över till föreningen. De skulle få 
3 000 kr och sedan så kan de söka investeringsstöd från kommunen. Erik tar reda på vad som gäller 
angående ansvar, besiktning, garantitider mm. 

6, Nattvandring i Vetlanda 

Vi diskuterade om hur det ser ut i kommunen med "nattbuset", de har inga bidrag från kommunen, 

men det har fältarna som har hand om fler städer på höglandet. Vi diskuterade runt detta och om det 

har ökat i kommunen. Vi vädjar till medborgarna att ansluta sig till nattvandrarna för att hjälpa till att 
stävja buset i kommunen och det är inte bara en stadsfråga utan det är lika mycket en 
landsbygdsfråga. 

7, Hemtjänsten 

Antalet brukare i denna kommundel har minskat, så att de kommer tillbaka till Stenberga är väldigt 

liten. Erik och Thomas tar och kollar upp med vård och omsorg om hur försöket har fallit ut med för 
och nackdelar. 

8, Nästa möte 

Nästa möte den 24 Juni kl. 19.00 i Soläng. 

Kenneth Hedin 

Sekreterare 
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Erik Hjärtfors Kjell Sandahl 
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